



Protokoll styremøte 2025.06.02

Styremøte i NJFF Vestfold, mandag **02.06.25**, kl. **18.00-21.00** på **Stavernsøya (alt. Pukkestad)**.

Eventuelt forfall meldes vestfold@njff.no

Til stede: Trygve Sivertsen, Jan Tore Tveiten, Mari Galåen, Christin Andresen, Runar Dalen

Forfall: Jan Thore Nalum, Ove Lersveen, Marie Wæraas, Ida Robak

Referent: Øystein Cock Rønning

Medlemstall: 01.05.2024: 4417. 01.05.2025: 4388 (betalt).

Økonomisk status pr 23.04.25: Driftskonto: Kr. **434 056,36** Sparekonto: Kr. **1 790 887,86**

Sak nr.		Ansvarlig for oppfølging/ gjennomføring
31/25	Gjennomgang av forrige protokoll: 28/25 Bytte bank er pågående 29/25 Friluftsvileleder er en egen sak Vedtak: Orienteringer tas til etterretning	Alle
32/25	Økonomisk gjennomgang: Økonomisk gjennomgang av de siste månedene. Sakspapirer sendes ut når det er ferdig fra regnskapsfører. Kasserer frafall. Gjennomgang med regionsekretær. De største utgiftspostene i siste periode er; RM premier 27 660,- Regionsekretær kjøring/reise/avis/bredbånd 16 497,- Lokalleie/energi 15 925,- Revisjon/regnskap 14 366,- Årsmøte regionlag 17 688,- Her kommer regning fra hotellet på 67 000,- i tillegg. Godt under budsjett. Inntekt siste periode Familiecamp med 30 000,- fra FK. Her kommer og 20 000,- fra NJFF etter hvert. Minkprosjektet med 25 000,- fra Bess Jahres fond kommer og. Ingen inntekt fra FK eller SF, så det vil bli underskudd i år. Vedtak: Orientering tas til etterretning	Kasserer
33/25	Orienteringssaker: • Studietur med Fylkeskommunen • Skytebaneplakat • Møte jaktkontakter/utvalg • Regionledermøte Vedtak:	Øystein Øystein Mari Trygve

	Orienteringer tas til etterretning.	
34/25	Utredning friluftveiler. Vi har sett på finansieringsmuligheter for en eventuell frilufts veileder, og har vært i møte med Fylkeskommunen. Lite inntekt fra FK til dette. De andre regionlagene finansierer med andre tilskudd (varierer fra region til region). Kan ikke regne med mer enn det vi får nå (maks 200 000,- frie midler). Det kan og være mulig å kjøpe timer fra andre regionlag (både Buskerud og Telemark ligger nærme oss, med hver sin frilufts veileder). Vedtak: Orientering tas til etterretning. Vi fortsetter arbeidet med utredning.	
35/25	Gåserød solkraftverk Lokallagene i Larvik/Sandefjord samarbeider om denne. FNF er og gjort oppmerksom på saken. Det er utarbeidet et forslag til høringssvar som legges ved innkallingen. Vedtak: Forslaget godkjennes, og sendes som regionlagets svar til saken.	
36/25	Muligheter for intro seljakt? Jaktkontakten ønsker at regionlaget ser på mulighetene for å arrangere introjakt på steinkobbe. Regionsekretæren har tatt opp tema på møte med Fylkeskommune før styremøte. FK positiv til initiativ. Vi kan regne med å få flere dyr av kvoten til opplæringsjakt. Gis da til regionlaget, men kan brukes av flere lokallag som eventuelt ønsker å avholde introjakt steinkobbe. Vedtak: Vi følger opp med søknad om å få holdt av en del av kvoten til opplæringsjakt i fylket, når tiden nærmer seg.	
37/25	Foredrag om hjortevilt og den nye viltloven. Jaktkontakten ønsker at regionlaget vurdere å arrangere et medlemstilbud med hjorteviltforedrag og informasjon om den nye viltloven. Dette er og etterspurt fra noen lokallag tidligere. Vi må da vente til den nye viltloven er på plass med ny lovtekst, og arrangere dette mot slutten av året/vinter. Vedtak: Forslaget vedtas.	

38/25	Aktivitetsfond søknader. Alle søknadene sendes ut ifm innkallingen og gjennomgås på styremøte. Forslag til vedtak fra regionsekretær ettersende etter innkallingen, men før styremøte. Vedtak: Styrets vedtak sendes ut til lokallagene, og midlene utbetales. Aktivitetsfondet tas opp til behandling på et senere styremøte, for justeringer for nytt årsmøte i 2026.	
39/25	Eventuelt: Familiecampen har nå 32 påmeldte, og er i rute.	

Styremøtedatoer 2025/2026:

2.juni (ny), 18.august, 20.okt, 24.nov, 8.desember (juleavslutning), 19.jan.

Årsmøte dato: ikke satt